
 

Notulen Algemene Ledenvergadering 2023 van 15 februari 2024 
 

Notulen ALV -CGE 15 februari 2024. 
 
Aanwezig: Henk Warris (voorzitter), Jelle Zwanenburg (penningmeester), Michiel van den 
Heuvel (secretaris), Jannie Ottens (handicap-regelcommissie / activiteitencommissie), 
Rikus Ottens (adviseur), Ferdie Ottens (adviseur), 
Eric Veldhuis, Henk Ottens, Anne Kranghand, Lammie Kranghand, Henk Spitse, Mieke 
Brunger, Lucie Jalving, Koos Goris, Kees Boonman, Kees Kant, Jan Jalving, Aard Zuring, 
Roel Kwant, Marjolijn v/d Horst, Alie Zuring, Geesje Sloots, Oentje Hofsté, Geert Sloots, 
Uilko Hofsté, Aly Stuule, Rik van Tongeren, Jeanine Kleve, Joke Zwanenburg, Loes 
Fortgens, Jansje Mantingh, Yvonne Rutgers, Matthijs Brink 
 
Verhinderd met afmelding: Egbert Stratingh, Jaap Fidder, Dries Voorintholt, Harm 
Homan, Jan Hospers (wegens ernstige ziekte). 
 

1. Opening en vaststelling agenda: Om 2 minuten over acht opent de voorzitter de 
vergadering en heet hij iedereen hartelijk welkom 
 

2. Ingekomen stukken en mededelingen: Er zijn geen ingekomen stukken. De 
voorzitter wil wel even meedelen dat het bestuur erg blij is met de ondersteuning 
die wij van Rikus en Ferdie krijgen. Een goede samenwerking is voor hem van 
groot belang en heel waardevol. 
 

3. Notulen ALV 20-02-2023: Bij het verslag van de kascommissie staat dat Mieke 
Brunger en Lucie Jalving de kascommissie zijn voor 2024 en Oentje Hofsté 
reserve.  Oentje en Lucie zijn verwisseld. De kascommissie was Mieke en Oentje, 
met Lucie als reserve. 
 

4. Verslag Secretaris: De secretaris stipt een 10-tal punten aan die naast alle 
lopende activiteiten aandacht hebben gehad:  
- Er is een bankje met plaatje erop ter nagedachtenis aan Marcel Wijbenga 

geplaatst.  
- De overgang van E-golf 4 U naar Nexx Change kende nog heel wat 

aanloopproblemen. Ferdie is in staat het meeste op te lossen.  
- Er zijn nieuwe lockers geplaatst in het souterrain.  
- Henk krijgt van Rikus een voorzittershamer.  
- Er waren een aantal lange baan wedstrijden op andere banen. Dit genoot veel 

belangstelling en zal in 2024 voortgezet worden.  
- De Par 3 Challenge verloopt steeds moeizamer vanwege weinig 

mogelijkheden/belangstelling vanuit de andere verenigingen.  
- Na vele jaren trouwe dienst stopt Eric met de Handicap Regelcommissie. In 

de laatste bestuursvergadering kreeg hij een afscheidscadeau en vele 
dankwoorden. 

- Hole 7 moet verlengd worden en afslag hole 4 verplaatst. 
- Er is na lang zoeken een nieuwe opzet voor de kwartaalcompetitie. Deze kan 

nu in Nexx Change verwerkt worden.  
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- In het kader van een nauwere samenwerking tussen de NGF en de 
aangesloten verenigingen hadden wij bezoek van de NGF , in de persoon van 
Thomas Labberton. Rikus ziet mogelijkheden voor meer samenwerking. 
 

5. Verslag Penningmeester: De penningmeester laat de cijfers zien, met 
ondersteuning van beelden op het grote scherm. Alles ziet er gezond uit. Verder 
geen commentaar, wel een luid applaus. 
 

6. Verslag van de Kascommissie en benoemen nieuwe Kascommissie : Mieke 
Brunger en Oentje Hofsté hebben alle financiële overzichten als prima ervaren. 
Vandaar adviseren zij de ledenvergadering om het bestuur decharge te verlenen 
voor de financiën van 2023. Aldus geschiedde. Mieke verlaat de kascommissie en 
Rik van Tongeren treedt toe als reserve. Oentje en Lucie zullen de komende 
kascontrole voor hun rekening nemen. 
 

7. Evaluatie activiteiten 2023, presentatie activiteiten 2024: Ferdie loopt de 
afgelopen activiteiten langs en kijkt aan de hand van de activiteitenkalender voor 
komend jaar (die op de website staat) even met de leden vooruit. Gemiddeld 
nemen er ongeveer 25 leden deel aan de verenigingsactiviteiten. Voor de Texas 
Scramble hebben zich nog maar 20 teams aangemeld tegenover de meer dan 40 
van vorig jaar. Joke Zwanenburg merkt wel op dat er veel activiteiten in de 
zomerperiode zijn gepland. Dit botst wel met veel vakantie-afwezigheid van 
leden. 
 

8. Bestuurssamenstelling : De voorzitter Henk Warris heeft zitting tot de ALV van 
2027. De Penningmeester Jelle Zwanenburg tot de ALV van 2026. De Secretaris 
Michiel van den Heuvel tot de ALV van 2025. Er zijn twee plaatsen in het bestuur 
vacant. Marjolijn v/d Horst heeft zich kandidaat gesteld en wordt met algemene 
stemmen door de vergadering in het bestuur benoemd. Jannie Ottens blijft actief 
in de begeleiding van de verenigingsactiviteiten. Er zal in de nieuwsbrief nog een 
uitnodiging komen voor vrijwilligers die dan ook in de groepsapp kunnen worden 
opgenomen. David Zuring wil het bestuur wel digitaal ondersteunen. Verwacht 
wordt dat hij heel 2024 in Mexico zal verblijven. Eric Veldhuis krijgt een bloemetje 
van de voorzitter voor het vele werk dat hij voor de vereniging heeft gedaan. 
 

9. Rondvraag: Anne Kranghand vraagt of 25 deelnemers per activiteit niet wat  
weinig is. Als antwoord krijgt hij dat dit statistisch redelijk normaal lijkt te zijn. 
Aard Zuring klaagt nog eens over de vele pitch-marks die op de baan 
achterblijven, ook na competitiewedstrijden. Dit vindt hij een slechte zaak. Hij 
krijgt bijval van de vergadering. 
 

10. Sluiting: Om 10 voor negen sluit de voorzitter de vergadering, met een ferme klap 
met zijn voorzittershamer. Veel mensen zijn blij om de snelheid in deze 
vergadering. Er volgt nog een gezellige nazit. 

Notulist: Michiel van den Heuvel 


